

الشروط والأحكام لحملة Visa الوطني الصيفية

البطاقات المؤهلة والحد الأدنى للإنفاق والحد الأقصى للاسترجاع النقدي هو كما يلي:

البطاقات المؤهلة	الحد الأدنى للإنفاق الشهري لدى شركات الطيران المؤهلة:	الحد الأقصى للاسترجاع النقدي الشهري:
بطاقة الخدمات المميزة Visa Infinite الوطني الائتمانية	1,500 د.ك	500 د.ك
بطاقة KWT Visa Infinite الوطني الائتمانية	1,000 د.ك	400 د.ك
بطاقة Visa Infinite الوطني-مارودز الائتمانية		
بطاقة Visa Infinite الوطني-الخطوط الجوية الكويتية (نادي الواحة) الائتمانية		
بطاقة Visa Infinite الوطني-مؤسسة البترول الكويتية الائتمانية		
بطاقة Visa Infinite الوطني الائتمانية		
بطاقة Visa Signature الوطني-الخطوط الجوية الكويتية (نادي الواحة) الائتمانية	1,000 د.ك	300 د.ك
بطاقة Visa Signature الوطني الائتمانية		
بطاقة Visa Signature الوطني أفيوس		
بطاقة Visa Platinum الوطني الائتمانية	100 د.ك	50 د.ك
بطاقة 247 كاش بك Visa Platinum الوطني مسبق الدفع		
بطاقة Visa Platinum الوطني-الخطوط الجوية الكويتية (نادي الواحة) مسبق الدفع		

- يسري العرض من 7 يوليو وحتى 30 سبتمبر 2026
- للحصول على الاسترجاع النقدي يتعين على العميل التسجيل في الحملة
- سيتم احتساب الحد الأدنى للإنفاق الشهري بناءً على المعاملات المؤهلة فقط وعلى مستوى البطاقة
- يكون احتساب الاسترداد النقدي على مستوى كل بطاقة، وفقاً للحد الأقصى للاسترداد النقدي المكتسب - على مستوى العميل - بناءً على أعلى فئة بطاقة يمتلكها العميل وقت إيداع الاسترداد النقدي
- سيتم احتساب المعاملات التي تمت قبل تاريخ التسجيل، إذا تمت تلك المعاملات خلال فترة الحملة فقط وتم التسجيل في الشهر نفسه
- الحجوزات التي تتم في الفترة من 1 إلى 31 يوليو 2026، سيتم إيداع قيمة الاسترجاع النقدي لها خلال شهر سبتمبر 2026
- الحجوزات التي تتم في الفترة من 1 إلى 31 أغسطس 2026، سيتم إيداع قيمة الاسترجاع النقدي لها خلال شهر أكتوبر 2026
- الحجوزات التي تتم في الفترة من 1 إلى 30 سبتمبر 2026، سيتم إيداع قيمة الاسترجاع النقدي لها خلال شهر نوفمبر 2026
- يحق للعميل الحصول على الاسترجاع النقدي مرة واحدة شهرياً، ولغاية مرتين خلال فترة الحملة
- يجب أن تتم الحجوزات مباشرة من خلال المواقع أو التطبيقات الرسمية لشركات الطيران، الحجوزات التي تتم عن طريق طرف ثالث تكون غير مؤهلة للعرض
- العمليات المؤهلة هي التي تدرج تحت رموز التجار 3136، 3026، 3047، 3034 و 4511 حسب تصنيف شركة Visa العالمية
- الطيران المؤهلة هي الخطوط الجوية الكويتية، طيران الجزيرة، الخطوط الجوية القطرية، الخطوط الجوية التركية وطيران الإمارات
- العرض متوفر لعملاء بنك الكويت الوطني الحاليين فقط
- يجب أن تكون البطاقة فعالة خلال فترة الحملة ولغاية إيداع قيمة الاسترجاع النقدي في البطاقة
- لن يكون حاملو البطاقات الائتمانية الذين يعتبرهم بنك الكويت الوطني متأخرين في السداد مؤهلين للاستفادة من حملة الاسترجاع النقدي، ويحتفظ بنك الكويت الوطني بالحق في استبعاد أي عميل من الحملة في حال الاشتباه في استخدام غير طبيعي لحسابه/حساباته أو بطاقته/بطاقاته
- يحتفظ بنك الكويت الوطني بالحق في تغيير، تمديد أو إيقاف الحملة في أي وقت ودون إشعار مسبق، بالإضافة إلى الحق في تغيير مبالغ الاسترداد النقدي وشروط وأحكام الحملة قبل أو أثناء فترة الحملة
- سيتم احتساب المعاملات والملغاة والمبلغ المسترد ضمن صافي الإنفاق المستهدف
- لن يتم احتساب معاملات خدمة السحب من البطاقة وخدمة السحب النقدي ضمن متطلبات الحد الأدنى للإنفاق

الشروط والأحكام لحملة Visa الوطني الصيفية - عرض رسوم سنوية بقيمة 25 د.ك مدى الحياة

- يجب على العميل التقديم على البطاقة من خلال خدمة الوطني عبر الموبايل فقط
- يسري العرض 5 يوليو 2026 و لغاية 30 سبتمبر 2026
- يسري العرض فقط على العملاء الذين لا يحملون حالياً بطاقة ائتمانية من بنك الكويت الوطني (بطاقة أولى للعميل)، أو في حال عدم وجود بطاقة ملفاة خلال آخر 6 أشهر.
- البطاقات المشمولة بالعرض:
- بطاقة KWT Visa Infinite الوطني الائتمانية
- بطاقات الوطني الخطوط الجوية الكويتية (نادي الواحة) الائتمانية
- العرض خاص بالبطاقات التي يتم إصدارها مقابل حساب رصيد أو ودیعة الوطني الثابتة أو راتب و من خدمة الوطني عبر الموبايل فقط
- يسري العرض فقط للعملاء الذين لا يحملون حالياً أي بطاقات KWT Visa Infinite الوطني الائتمانية أو بطاقات الوطني-الخطوط الجوية الكويتية (نادي الواحة) الائتمانية طوال فترة العرض أو أي من بطاقات الوطني الائتمانية
- يجب على العميل أن يكون مؤهلاً للتقديم على بطاقات الوطني الائتمانية
- سيتم تطبيق رسوم قدرها 25 د.ك سنوياً على طريقة الدفع ذات السداد المرن و السداد الكامل.
- في حال إصدار البطاقة و تم خصم رسوم الإصدار سوف يتم استرجاع فرق الرسوم خلال 45 يوم عمل من تاريخ إصدار البطاقة
- يحتفظ بنك الكويت الوطني بحقه في تغيير، تمديد أو إيقاف الحملة في أي وقت ودون إشعار مسبق، وكذلك الحق في تغيير شروط وأحكام الحملة قبل أو أثناء فترة الحملة

الشروط والأحكام لحملة Visa الوطني الصيفية - عرض أول سنة مجاناً لبطاقات مسبقة الدفع

- يسري العرض خلال الفترة من 1 أغسطس 2026 وحتى 30 سبتمبر 2026.
- يجب على العميل التقديم على البطاقة من خلال تطبيق خدمة الوطني عبر الموبايل فقط.
- يسري العرض فقط على العملاء المؤهلين لإصدار بطاقات الوطني مسبقة الدفع وفقاً للشروط والسياسات المعتمدة لدى بنك الكويت الوطني.
- البطاقات المشمولة بالعرض:
- بطاقة 247 كاش باك مسبقة الدفع.
- بطاقة Visa Signature الوطني أفبوس.
- بطاقة Visa Platinum الوطني - الخطوط الجوية الكويتية (نادي الواحة) مسبقة الدفع.
- سيتم استيفاء رسوم إصدار البطاقة عند تقديم الطلب، على أن يتم رد الرسوم للعملاء المستوفين لجميع الشروط والأحكام خلال مدة تصل إلى 45 يوم عمل بعد انتهاء الحملة.
- لا يكون العميل مؤهلاً للاستفادة من العرض إذا كان يحمل حالياً نفس نوع البطاقة التي يتقدم بطلب إصدارها خلال فترة الحملة.
- يكون العميل مؤهلاً للاستفادة من العرض إذا كان يحمل إحدى البطاقات المشمولة بالعرض وتقدم بطلب إصدار بطاقة أخرى مختلفة من البطاقات المشمولة بالحملة، شريطة استيفاء جميع الشروط الأخرى.
- لا يكون العميل مؤهلاً للاستفادة من العرض إذا قام بإغلاق أي بطاقة مسبقة الدفع من البطاقات المشمولة بالعرض خلال فترة الحملة، ثم تقدم بطلب إصدار بطاقة جديدة للاستفادة من العرض.
- يحتفظ بنك الكويت الوطني بحقه في تعديل أو تمديد أو إيقاف الحملة في أي وقت ودون إشعار مسبق، كما يحتفظ بحقه في تعديل هذه الشروط والأحكام قبل أو أثناء فترة الحملة.

Terms and Conditions for NBK Visa Summer Campaign

Eligible NBK Visa Cards, Minimum Spend and Maximum Cashback Details as follows:

Eligible Cards	Minimum Monthly spends across airlines	Maximum cashback per month:
NBK Visa Infinite Privilege Credit Card	KD 1,500	KD 500
NBK KWT Visa Infinite Credit Card	KD 1,000	KD 400
NBK-Harrods Visa Infinite Credit Card		
NBK-Kuwait Airways (Oasis Club) Visa Infinite Credit Card		
NBK-KPC Visa Infinite Credit Card		
NBK Visa Infinite Credit Card		
NBK-Kuwait Airways (Oasis Club) Visa Signature Credit Card	KD 1,000	KD 300
NBK Visa Signature Credit Card		
NBK Avios Visa Signature Card		
NBK Visa Platinum Credit Card	KD 100	KD 50
NBK 247 Cashback Visa Platinum Prepaid Card		
NBK-Kuwait Airways (Oasis Club) Visa Platinum Prepaid Card		

- The Campaign is valid from 7 July until 30 September, 2026 (the "campaign period")
- Customers must be registered for the campaign to earn cashback
- Minimum monthly spends will only count eligible transactions at a card level
- Cashback shall be calculated at the individual card level. The maximum cashback entitlement shall be determined at the customer level based on the highest card tier held by the customer at the time the cashback is credited.
- Transactions made prior to the registration date will be taken into account, provided that such transactions were made during the campaign period and the customer registers within the same month.
- Bookings made between 1 and 31 July, 2026 will have the cashback amount credited during the month of September 2026
- Bookings made between 1 and 31 August, 2026 will have the cashback amount credited during the month of October 2026
- Bookings made between 1 and 30 September, 2026 will have the cashback amount credited during the month of November 2026
- Customer shall receive the cashback once per month, up to two times during the campaign period
- Bookings must be made directly via the airline's official app or website. Bookings made via third party are not eligible for this offer
- Eligible transactions under MCCs: 3136, 3026, 3047, 3034, and 4511 as per Visa Global
- Eligible airlines are Kuwait Airways, Jazeera Airways, Qatar Airways, Turkish Airlines and Emirates Airlines
- Offer available to existing NBK Customers only
- The card should be active during the campaign period, and until cashback is credited to the card
- Credit cardholders deemed delinquent by NBK will not be eligible to benefit from the cashback campaign, and NBK reserves the right to disqualify any customer from the campaign in the event that abnormal usage patterns are suspected on the customer's account(s) or card(s)
- NBK reserves the right to change, extend or discontinue the campaign at any time and without prior notice, as well as the right to change the cashback amount and the campaign terms and conditions prior to or during the campaign period
- Reversed transactions and refunds will be counted in the net targeted spend
- Withdraw From Card service and cash withdrawal transactions will not be counted towards the minimum spend requirement

Terms and Conditions for NBK Visa Summer Campaign – KD 25 Annual Fees for Life Offer

- The customer must apply for the credit card through NBK Mobile Banking only.
- The offer is valid from 5 July 2026 until 30 September 2026.
- The offer is applicable only to customers who do not currently hold an NBK Credit Card (first credit card for the customer), or who have not had a canceled NBK Credit Card within the last 6 months.
- Eligible cards in the offer:
- NBK KWT Visa Infinite Credit Card

- NBK Kuwait Airways (Oasis Club) Credit Cards
- The offer applies only to credit cards issued against an NBK account balance, NBK Fixed Deposit, or salary transfer, and applications must be submitted through NBK Mobile Banking only.
- The offer is valid only for customers who do not currently hold any NBK KWT Visa Infinite Credit Card, NBK-Kuwait Airways Oasis Club Credit Card, or any other NBK Credit Card during the campaign period.
- Customers must meet all eligibility requirements for applying for an NBK Credit Card.
- An annual fee of KD 25 will be applied to both Flexible Payment and Full Payment options.
- If the card is issued and the issuance fee is charged, the fee difference will be refunded within 45 working days from the card issuance date.
- NBK reserves the right to amend, extend, suspend, or terminate the campaign at any time without prior notice and reserves the right to amend the campaign terms and conditions before or during the campaign period.

Terms and Conditions for NBK Visa Summer Campaign – First Year Free Prepaid Cards

- This offer is valid from 1 August 2026 to 30 September 2026.
- Customers must apply for the card through the NBK Mobile Banking App only.
- This offer is available only to customers who are eligible to issue NBK Prepaid Cards in accordance with the applicable NBK policies and eligibility criteria.
- The following cards are eligible for this offer:
 - 247 Cashback Prepaid Card
 - NBK Avios Visa Signature Card
 - NBK-Kuwait Airways (Oasis Club) Visa Platinum Prepaid Card
- The card issuance fee will be charged at the time of application. Eligible customers who meet all offer requirements will have the fee refunded within 45 working days after the campaign end date.
- Customers will not be eligible for the offer if they currently hold the same card type they are applying for during the campaign period.
- Customers may be eligible for the offer if they currently hold one of the eligible prepaid cards and apply for a different eligible prepaid card, subject to meeting all other terms and conditions.
- Customers will not be eligible for the offer if they close any of the eligible prepaid cards during the campaign period and subsequently apply for a new card in order to benefit from the offer.
- NBK reserves the right to amend, extend, suspend, or terminate this campaign at any time without prior notice. NBK also reserves the right to amend these Terms & Conditions before or during the campaign period.